



Ideal for sauces,
soups and
non-whipped
desserts

Gold Cooking

مثالية للصلصة
والشهرية
والحلويات غير
المخفوقة

for professionals



Now we're Cooking

Designed especially for cooking, **Millac Gold Cooking** is ideal for sauces, gratins, casseroles and non-whipped desserts

- Acid stable, doesn't split during cooking
- Thickens immediately, saving time
- No need to reduce, so cream goes further
- Very creamy mouthfeel
- Reliable and consistent
- Perfect for swirling and finishing off a dish

ميلاك جولد كوكنج، التي تم تصميمها خصيصاً للطهي، مثالية للصلصة والجراتين والطواجن والحلويات غير المخوفة.

- نسبة حموضة ثابتة، لا تنقسم أثناء الطهي
- تصبح سميكة على الفور، توفر الوقت
- ليس هناك حاجة إلى تسخينها حتى يتبخر السائل، ولهذا فإن الكريمة تزيد
- مذاق دسم للغاية
- متماسكة ويعتمد عليها
- ممتازة لعمل الدوامات وإضفاء لمسة أخيرة على أي طبق



طبخ
Cooking

Product	Millac Gold Cooking	ميلاك جولد كوكنج	المنتج
Pack size	12 x 1 litre	12 x 1 لتر	حجم العبوة
Shelf life	9 months	9 اشهر	مدة الصلاحية
Storage	Store at all times between +4°C and +8°C. Once opened, refrigerate and use within 3 days.	تحفظ في جميع الأحوال بين درجة حرارة +4 م و +8 م وعند فتحها يجب تغطيتها واستهلاكها خلال 3 أيام	تخزين

- Pritchitts is the foodservice division of Lakeland Dairies, exporting to over 70 countries worldwide
- The lush, green, nutritious pastures of Ireland, give our products their distinct dairy flavour
- For a full list of our product portfolio please visit www.pritchitts.com



- بريتشيتس هي قسم خدمة الغذاء التابع لـ "ليكولاند ديريز"، وتقوم بالتصدير إلى أكثر من 70 دولة في جميع أنحاء العالم
- مراعي أيرلندا ذات الخضرة الوفيرة والغنية بغذائها تعطي لمنتجاتنا نكهة الألبان المتميزة
- للحصول على قائمة كاملة بمجموعة منتجاتنا يرجى زيارة www.pritchitts.com



Telephone: +44 20 8290 7020
Lakeland Dairy Sales Ltd. Killeshandra, Co. Cavan, Ireland
international@pritchitts.com
www.pritchitts.com

